
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a 
képviselő-testület által átruházott hatáskörben hozott döntésekről. 

 
Sallai Mihály polgármester:  
– Szeptember 1-jén megkezdődött a „Fejér Megye Előzetes Integrált Területi 

Programja 2021-2027” című dokumentum társadalmi egyeztetése. A 
dokumentum a megyei önkormányzat honlapján elérhető. 

–  Szeptember 3-án egyeztetett a Magyar Labdarúgó Szövetség Fejér Megyei 
igazgatójával, a Fejér Megyei Kispályás Labdarúgó-bajnokságon való 
részvételről, majd megkereste az előző bajnokságon szereplő focistákat, 
akik különböző okok miatt nem kívántak indulni a bajnokságon. Ezt 
követően régi futball-barátokkal tárgyalt, de nem sikerült összehozni a 
csapatot, így ezen a bajnokságon településünk nem képviselteti magát. 

– Szeptember 6-án meghosszabbításra került a TOP-5.3.1. projekt 
megvalósítási időszaka, azonban településünk már minden 
rendelkezésünkre álló forrást kihasznált, így a hosszabbítás esetünkben 
nem releváns. 

– Szeptember 10-én póteboltás volt, amelyen összesen 13 kutyát oltottak be.  
– Szeptember 11-én Mária-napi zarándoklaton vett részt. 
– Szeptember 13-án benyújtottuk a közterületi karbantartó eszköz pályázat 

hiánypótlását, amelyben külön biztosítást kellett kötni az egyes eszközökre.  
– Szeptember 13-án benyújtottuk a kamerapályázat hiánypótlását is, ahol egy 

nyilatkozat megtételére volt szükség.  
– Szeptember 13-án közérdekű adatigénylés érkezett önkormányzatunkhoz. 

Mint később kiderült, Magyarország legtöbb önkormányzata megkapta 
azonos kérelmezőtől, hivatalunk dolgozik az adatigénylés teljesítésén. 

– Szeptember 14-én aláírta az állami vagyonba tartozó ingatlan ingyenes 
önkormányzati tulajdonba adásáról szóló megállapodást. Ezzel egyidejűleg 
megbízásra került dr. Bartók Ferenc Ügyvéd Úr a földhivatali eljárás 
lefolytatására a tulajdonjog bejegyzése érdekében. 

– Szeptember 15-én a Zámolyi Madárkertnek engedélyezte iránymutató 
táblák kihelyezését. 

– Szeptember 16-ára elkészült a Zámolyi Rege Egyesület által elnyert 
pályázatnak köszönhetően a Szép Ilonka Faluház burkolatának, 
mennyezetének felújítása, a közösségi tér festése. A mosdók Noll László 
zámolyi lakos felajánlásának segítségével újultak meg, a közösségi tér 
lambériázását pedig önkormányzatunk dolgozói és önkéntesek végezték. 
Még a mosdók elválasztó paravánjai nincsenek készen, amint elkészülnek, 
nagyszabású átadó ünnepséget szervezünk. 

– Szeptember 18-án a Zámolyi Rege Egyesület hagyományos szüreti 
felvonulást tartott, amely sok polgártársunkat megmozgatott. Köszöni a 



résztvevők, a segítők munkáját, a Zámolyi Polgárőr Egyesület 
szerepvállalását. 

– Szeptember 20-án dr. Vécsei László, Csákberény polgármestere tájékoztatta, 
hogy illegális bevándorlókat tartóztattak fel községükben. Erről a közösségi 
oldalon tájékoztatta a lakosságot, valamint telefonon a külterületeken a 
mezőgazdasági munkát végzőket. A közösségi oldalon mintegy 36 ezer 
elérés mellett, 330 megosztás történt, így vélhetően az információ 
mindenkihez eljutott. A tájékoztatás átlépte községünk érdekkörét. Főleg a 
városi csoportokban megjelenő negatív, trágár kommentek miatt a 
bejegyzést törölte.  

– Szeptember 20-án közműegyeztetés volt a Radnóti utcában, majd 
önkormányzatunk dolgozói a saját tulajdonú gépeinkkel szeptember 29-re 
a vállalkozó és a közmű cégek szakembereinek iránymutatása mellett, 
elkészítették a vízelvezető árkot, amellyel jelentős költséget takarítottunk 
meg. Az út áttöréseket, az átereszeket és az útburkolat felújítását a Platz-
Bau Kft. végzi. 

– A szeptember 20-i héten nagyszabású felmérés keretében adatot kellett 
szolgáltatni a hivatalnak a virtuális erőmű programhoz kapcsolódóan.  

– Szeptember 21-én rendkívüli ülést tartott a képviselő-testület, amelyen a 
humán szolgáltatóval kötendő szerződést, a Bursa Hungarica csatlakozási 
nyilatkozatot, illetve az óvodavezető helyettes megbízását fogadta el. 

– Szeptember 21-én tájékoztatás érkezett a kitelepülési önkormányzati 
rendezvények támogatásának elnyeréséről. Szeptember 27-én a Nemzeti 
Művelődési Intézet irodájában Jegyző Úrral aláírtuk a szerződést. 

– Szeptember 21-én elérhetővé vált az óvodabővítés-pályázat felhívásának 
társadalmi egyeztetésre közzétett dokumentuma. Ezek alapján az Albensis 
Fejér Megyei Területfejlesztési Kft-vel áttekintette a pályázathoz szükséges 
dokumentumokat. 

– Szeptember 22-én aláírásra került a Széchenyi u. 10/B. előző bérlője által 
felhalmozott víztartozás mögöttes elismerő dokumentuma. Mintegy 
130.000,- Ft-ot tartozunk megfizetni a bérlő helyett. 

– Szeptember 23-án Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulási ülés 
volt, mely egybe esett a Zámoly központú agglomeráció szennyvíztisztítás 
fejlesztése projekt műszaki átadás-átvételi eljárásának befejezésével, így az 
előzőn nem tudott részt venni. A szennyvíztelep ünnepélyes átadása 
október 20-án lesz, melyre a képviselők a Nemzeti Fejlesztési 
Programirodától fognak meghívót kapni. 

– Szeptember 29-én találkozott dr. Cser-Palkovics Andrással, Székesfehérvár 
Megyei Jogú Város polgármesterével. 

– Október 6-ra és október 23-ra a közművelődés-szervező megemlékezést 
szervez, valamint október 23-án a Kákics Együttes táncházat tart a Csoóri 
Sándort Művelődési Házban.  



– Jegyző Úr egyeztetett a Székesfehérvári Tankerületi központ jogászával a 
tornatermet is érintő vagyonátruházási szerződés módosításáról, azonban 
a jogász betegsége miatt ezidáig nem készült el. 

– Szeptember 21-én lebetegedett, így ettől a naptól szeptember 24-ig 
szabadságon volt, de ennek ellenére a fent említett feladatokat teljesítette 
és az egyeztetéseken, köztük a rendkívüli testületi ülésen is részt vett. 

– A Magyar Államkincstár Fejér Megyei Igazgatósága végzésben tájékoztatott, 
hogy az önkormányzat központi költségvetéséből származó támogatásai 
2020. évi elszámolása megalapozottságának felhasználása jogszerűségének 
megállapítására hatósági ellenőrzést tart 2021. szeptember 24-től. 

– Értesítették, hogy a Szőlőhegyen a Mélyút-Gránási út csomópontjában 
található úgynevezett „hegyőr-kút” meghibásodott, a hiba feltárását 
szakértő bevonásával megkezdtük. Szeptember 17-én észleltük, hogy az 
elektromos berendezés ajtaját betörték, ezért rendőrségi eljárást 
kezdeményezett, a megrongált zár pótlására lakatot helyezett el a 
szekrényen, azonban szeptember 20-ra virradóra a lakatot is leverték, 
szeptember 25-re pedig az elektromos berendezés főkapcsolóját is letörték. 
Az ismételt javítás folyamatban van, valamint a kamerarendszer telepítőjét 
felkérte egy – a kútra néző – kamera felszerelésére. 

–  árajánlatot kért a Platz-Bau Kft-től az Arany János utcába tervezett 
víznyelőre, de az árajánlat még nem érkezett meg. 

– A szeptember 21-i képviselő-testületi zárt ülésen egy lakhatási támogatási 
kérelmet utasított el a testület a jövedelemhatár átlépése miatt. 

 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti fontosabb 
eseményekről szóló tájékoztatójának elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
90/2021. (X. 6.) határozata 

a polgármester két ülés között hozott döntéseiről és a fontosabb  
eseményekről szóló tájékoztatójáról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között hozott döntéseiről, határozatairól és a 
fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 


